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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

02.03.22 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 7 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), 

Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen (VH),  

Afbud fra: Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby 

(SS), elevrådsrepræsentanterne  

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning, der vil blive serveret før punktet om 

trafik 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

1. GLO 

2. Projektopgave 

3. Besøg fra Færøerne 

• Elevrådet 

  Der er ansat ny pædagog på 

skolen. Camilla starter op i 

SFO allerede nu og får timer i 

skoledelen fra 1.4.22 

 

SCV: Planlægningen af næste 

skoleår er i gang, og vi prøver 

at ensrette måden at gøre 

mange ting på, så almen og 

SCV får samme arbejdsgange 

og procedurer, der hvor det 

giver mening og kan lade sig 

gøre.  

En af lærerne på SCV har 

været nomineret til årets 

https://www.kolding.dk/
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sejeste idrætslærer, men vandt 

desværre ikke.  

GLO er godt i gang. Der er 

ansat ekstra personale, og 

overleveringer mellem skole og 

børnehaver går snart i gang. 

Der er indskrevet 50 børn til 

kommende 0. klasse. De 

kommer fra 9 forskellige 

børnehaver.  

 

Projektopgave. 

8. og 9. årg. har lavet 

projektopgave. Det er gået 

godt, trods 8. årg. var en smule 

coronaramt. Det er tydeligt, at 

elever generelt i 9. kl. får 

meget ud af arbejdet med 

projekter.  

 

RUC er blevet ændret i 

konstruktionen, da vores 

tidligere RUC-koordinator har 

fået andet arbejde. 

Koordinatorfunktionen er blevet 

afdelingsopdelt på personale, 

der har tilknytning til den 

enkelte afdeling. Supplerende 

undervisning skal fremover 

varetages af lærere uden for 

RUC. 

Vi vil søge i projektet ”En god 

skole for alle” om midler til co-

teaching til at styrke 

inkluderende læringsmiljøer.  

 

6.B får besøg fra Færøerne i 

marts 2022 og skal senere på 

året til Færøerne på 

udveksling. 

 

Lærere i håndværk og design 

samt madkundskab skal 

ligeledes til Færøerne og 

undervise i de fag i et nordisk 

projekt.  
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 Skolebestyrelsesvalg At alle er 

orienteret om 

valgmøde 

procedure med 

mere 

Orientering 

ved 

udvalget 

Materiale ang. valg er sendt ud 

til alle forældre.  

Valgmødet afholdes d. 16.3.22  

Der udarbejdes plan om taletid 

til bestyrelsesmedlemmer på 

mødet.  

Selve valget er den 12. maj 

2022. 

Temaer/dilemmaer der 

behandles af skolebestyrelsen 

fremlægges på mødet.  

Ekstra synlighed omkring 

valget er diskuteret, og der er 

opmærksomhed fra ledelsen 

på at nå ud til alle.  
Visionsudvalgsarbejdet En status, 

herunder det 

færdige arbejde, 

samt hvordan 

skal det så 

implementeres i 

praksis 

Orientering 

med 

baggrund i 

bilag fra 

ledelsen, 

derefter 

dialog 

Visionsudvalget er kommet 

frem til en vision for skolen. 

  

Den 30.3.22 er der fællesmøde 

for personalet, hvor visionen 

skal omsættes til handleplaner.  

 
Fremtidige normering på 

SCV 

Tilbagemelding 
fra Kim 

 Udvalget har været i dialog 

med bestyrelsen og vil mødes 

med repræsentanter fra SCV, 

og forslår politikere vi kan 

aktivere i arbejdet. Kim Degn 

står i spidsen for et udvalg, 

hvor Vibeke Hansen gerne vil 

deltage, der skal aktivere 

politikere i at se nærmere på 

processen omkring normering.  

 Trafik En kort 
opdatering 

Opdatering 
ved Stefan 

Stefan H. Vestergaard har haft 

kontakt til Gert Mølgaard, som 

gerne vil komme forbi Vonsild 

Skole for at se, hvilke forhold vi 

ønsker at forandre. 

 

Ift. Skolepatrulje så er der 

ligeledes en undersøgelse i 

gang med, hvad der er muligt.  

 Timefordeling Med baggrund i 
timefordelingen 
og reducering i 
timerne, der 
tidligere er 
drøftet 
konsekvenserne 
af det 

 Vi har taget skolebestyrelsens 

udtalelse ang. konvertering af 

skoledagen til videre proces, 

og arbejder derfor videre med 

at konvertere det, der svarer til 

ca. 50% af den understøttende 

undervisning til to-voksen-
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ordning. Der vil komme 

udmelding til forældre, når vi 

kender ministeriets 

beslutninger omkring 

ordningen.  

Som udgangspunkt vil to-

voksen-ordningen ikke blive 

brugt til at dække et evt. 

vikarbehov, da det er en stor 

prioritering at dyrke co-

teaching-kulturen.  

     

Evt.     

 

 

 

 


